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25. Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga –Tensta 
2005-06-09 
 

 
Justerat 2005-06-15 
 
 
................................               ................................... 
Sven Larsson    Bo Werner 
 
Ordförande:                      Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Sven Larsson 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                        Anders Liljeberg (PRO) 
                                         Bo Werner (SPF) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Lennart Söder (SPF) 
                                         Marianne Wikenbrandt (SPF) 
 
Anmält förhinder:     Eva Andersson   
      Maj-Britt Gustavsson            
                                          
 
I tjänsten deltog xxxxxxxxxx, adm.sekreterare, på avdelningen 
för äldre och funktionshindrade. xxxxx vikarierade för 
xxxxxxxxxxxxxxxxxx. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
 
2. Dagordningen godkändes. 
 
 
3. Besök av xxxxxxxxxxxxxxxxxxxx från Färdtjänstens 

tillståndsprövningsavdelning och xxxxxxxxxxxxx från 
Färdtjänstens kundtjänst. 
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xxxxxxxxx gick igenom färdtjänstens historik samt 
beslutsvägar – från ansökan till beslut.  
xxxxxxx beskrev hur man arbetar på kundtjänst samt 
redogjorde för regelverk och avgifter. En broschyr med 
information om färdtjänsten delades ut. 
Rådet frågade om det stämde att det är svårare att få 
färdtjänst beviljad nu än det varit tidigare. xxxxxxxxx 
menade att det är så. Detta för att omgivningarna har blivit 
mer handikappanpassade och detta innebär att allt fler tar sig 
ut på egen hand. 
Rådet poängterade också vikten av att färdtjänsten 
samarbetar med SL. Ett exempel som gavs var att det blivit 
allt vanligare att busschaufförerna stänger av automatutropet 
vilket innebär att de synskadade inte vet när de ska gå av 
bussen. 
 

4. Till justerare valdes Sven Larsson och Bo Werner. 
 

5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds 
protokoll 05 05 12. 
 

6. Anmälan av inkomna protokoll: Marianne redogör kortfattat 
ur innehållet. 
- Rinkeby SPR 05 05 09. 
 

7. Rapporter och skrivelser. 
–Bo redogjorde kortfattat för Landstingets förslag till 
direktiv. Underlag för geografiska beredningen Västerort 
inför 2006. Rådet inväntar färdigt avtal. 
– Balanslistan 
Studiebesök på Brommageriatriken är inbokat 16 augusti i 
samband med ordinarie mötestid. Rådet ger sekreteraren i 
uppdrag att forska i om det finns lokal att låna på 
Brommageriatriken för mötet. 
 

8. Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt 
information från förvaltningen. 
– Marianne hade varit på nämndmötet för att bevaka 
Yttrandet angående SL:s utbudsplan 2005. Nämndbeslutet 
överrensstämmer i stort sett med SPR:s synpunkter. 
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– Äldreomsorgsinspektör xxxxxxxxxxx håller på med en 
inspektion av äldreomsorgen i Spånga-Tensta. Hon har 
börjat med biståndshandläggarna. Alla handläggare 
intervjuas. Akter granskas utifrån ett brukar-, utförar- och 
uppföljningsperspektiv. 
Till hösten är det utförarnas tur att granskas – även Fristads 
servicehus som drivs av Riksbyggen. Intervjuer kommer att  
göras med alla yrkeskategorier. Man kommer även att 
kontrollera rutiner, handlingsplaner m.m. 
Hela inspektionsrapporten beräknas vara klar för publicering 
till jul. 
 
– Äldreomsorgsplanen för 2006-2010 delades ut. En remiss 
har kommit angående denna. Ärendet ska upp i nämnden 22 
september och rådets synpunkter ska vara förvaltningen 
tillhanda senast 7 september. 
 
– Kristdemokraterna i nämnden har lagt in en motion om 
rättsäker biståndsbedömning för de äldre. Bakgrunden är 
äldreomsorgsinspektörernas rapport för 2004 där några 
stadsdelar undersökts (dock inte Spånga-Tensta). Där 
framkommer att man ibland inte använder stadens riktlinjer 
för biståndsbedömning, utan lokala riktlinjer som styr vad de 
äldre beviljas utformas. Därigenom sätts rättsäkerheten ur 
spel och likställighetsprincipen är inte rådande. 
Förvaltningen har nu fått i uppdrag att redovisa om det finns 
lokala riktlinjer i Spånga-Tensta och hur man uppfattar 
äldreomsorgsinspektörernas rapport. Man ska också redovisa 
en plan för att säkerställa att stadens riktlinjer tillämpas vid 
biståndsbedömning. 
 
– Tensta äldreboende har gjort en informationsbroschyr om 
sin verksamhet. Denna delades ut. 
 
– Förvaltningens månadsbrev delades ut. 
 
– De ledamöter som inte fått förteckningen över vanliga 
förkortningar inom Stadsdelsförvaltningen i Spånga-Tensta 
fick den. 
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9. Övriga frågor. 
 
– SPR uttryckte önskemål om att träffa nämndpresidiet och 
Jack Kindberg i augusti eller september för att diskutera 
”Fixar-Kalle”. 
 
– Sven informerade att han ska göra en rundtur med xxxxx 
xxxxxx trafiklandstingsråd, Nils Thulén stadsdelsnämnden 
och en ännu ej namngiven representant från Färdtjänsten. 
Rundturen ska visa önskvärd sträckning för Servicelinje- 
buss i området. Spånga C – Fristad – Spånga kyrka – Tensta 
– Solhöjden – Spånga C. 
 

10. Mötet avslutas. 
 

Bilagor.  
1. Balanslista   
 
 
  
För anteckningarna svarade: 
 
 
xxxxxxxxxx 
 


